
10-dages forespørgsel vedr. cykelinfrastruktur 
  
For at fremme bæredygtig transport, øge trafiksikkerheden og forbedre folkesundheden, 
er det afgørende, at vi investerer mere i cykelinfrastrukturen. Cykelstier gør det sikrere 
og mere attraktivt at vælge cyklen som transportmiddel, hvilket kan reducere 
trafikbelastningen og forureningen i vores by. Derfor er der et behov for flere 
cykelstier, samt finansiering til disse, hvorfor vi i SF Aarhus er interesserede i at vide: 
  

1. Hvor mange cykelstiprojekter har Aarhus fået statslig medfinansiering til i de sidste ti 
år? 

2. Hvilke puljer og ansøgningsmuligheder til medfinansiering af cykelstiprojekter findes, 
eller forventes der at komme? 

3. Hvilke planer eller overvejelser har kommunen for at søge midler til cykelstiprojekter? 
4. Hvilke muligheder kan skitseres for, at byrådet kan understøtte, at yderligere 
cykelstiprojekter bliver til virkelighed? 
 
Stillet af Liv Gro Jensen (SF) og Thomas Medom (SF) 
 


